
TAJNIK
ZBORA ZDRUŽENEGA DELA
Živa ISAJLOVIČ, I. r.

PREDSEDNIK SKUPŠČINE
OBČINE LJUBUANA-ŠIŠKA

Franc DEJAK, i: r.

SKUPŠČINA OBČINE '
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor krajevnih skupnosti
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SKRAJŠANI ZAPISNIK
36. seje zbora krajevnih skupnosti, ki je bila v sredo, dne 25.
februarja 1981, ob 19.3o v mali sejni dvorani skupščine občine
Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad I.

Po dogovoru s tov. CIMERMANOM, predsednikom zbora
združenega dela je začetek seje vodila tov. LETNAR Maruška,
predsednica zbora krajevnih skupnosti in predlagala, da bi delegati
obeh zborov poslušali skupno obrazložitev naslednjih točk:

5)Osnutek dogovora o usklajevanju davčne politike v letu 1981,
6) Osnutek odloka o spremembah odloka o posebnem občinskem

davku od prometa proizvodov in od plačil za storitve,
7) Osnutek odloka o davku na promet nepremičnin,
8) Osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o davkih

občanov, ki jo bo podal tov. LAVRENČIČ Srečko, načelnik
davčne uprave in član izvršnega sveta.
Za točke:

9) Osnutek odloka o proračunu občine Ljubljana-Šiška za leto
1981,

11) Predlog dodatka št. I k družbenemu dogovoru o združevanju
sredstev za financiranje cestnega omrežja na območju mesta
Ljubljane v obdobju 1974-1983,

15) Osnutek odloka o proračunu mesta Ljubljane za leto 1981, pa
bo podal uvodno obrazložitev tov. VAVPOTIČ Aleksander,
načelnik oddelka za f inanoe in član izvršnega sveta.
Delegati zbora združenega dela in zbora krajevnih skupnosti so

se s takim predlogom strinjali.
Predsednica tov. Letnar Maruška je delegate zbora krajevnih

skupnosti seznanila, da dnevni red razširja s točko: ,,Predlog
odločbe o ugotovitvi splošnega interesa za rekonstrukcijo vodnjaka
II A vodarne Šentvid"

Delegati so predlagano razširitev soglasno sprejeli.

Dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev

sklepčnosti zbora združenega dela
2. Potrditev zapisnika 38. seje zbora združenega dela
3. Poročilo o realizaciji sklepov zadnje seje
4. Predlogi in vprašanja delegatov
5. Osnutek dogovora o usklajevanju davčne politike v letu 1981
6. Osnutek odloka o spremembah odloka o posebnem občinskem

davku od prometa proizvodov od plačil storjtev
7. Osnutek odloka o davku na promet nepremičnin
8. Osnutek odoka o spremembah in dopolnitvah odloka o davkih

občanov
9. Osnutek odloka o proračunu občine Ljubljana-Šiika za leto

1981
10. Predlog sprememb in dopolnitev predloga programa dela zbora

združenega dela skupščine občine Ljubljana-Šiška za leto 1981
11. Predlog dodatka št. 1 k družbenemu dogovoru o združevanju

sredstev za financiranje cestnega omrežja na območju matta
Ljubljane v obdobju 1974-1983 . . i

12. Predlog odloka o poilovnam času
13. Osnutek odloka o odttranjavanju komunalnih in koiovnih

odpadkov Iz zgradb na območju Ijubljaniklh občin



14. Osnutek odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o varstvenih
pasovih vodnih virov v Ljubljani in ukrepih za zavarovanje vode

15. Osnutek odloka o proračunu mesta Ljubljane za leto 1981
16. Predlog zaključkov SML o varovanju in izboljšanju okolja v

Ljubtjani
17. Predlog odločbe o ugotovitvi splošnega interesa za

rekonstrukcijo vodnjaka II A vodarne Šentvid
Tako predlagani dnevni red so delegati zbora združenega dela

soglasno sprejeli.

K 1. točki dnevnega reda: '

IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO POOBLASTIL
IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI ZBORA KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

Predsednica je v verifikacijsko komisijo za ugotovitev
sklepčnosti zbora združenega dela predlagala naslednje delegate:
1. ŠLAMBERGER Vlada, kot predsednika
2.,N0VAK Franca, kot člana
3. BREGAR Rudija, kot člana

Ker delegati zbora krajevnih skupnosti na predlagano komisijo
niso imeli pripomb, so komisijo soglasno potrdili.

Predsednik verifikacijske komisije tov. ŠLAMBERGER Vlado,
je podal naslednje poročilo:

Zbor krajevnih skupnosti šteje 38 delegatskih mest. Na seji je
prisotnih 30 delegatov, odsotnih pa je 8 delegatov.

Odsotni so bili delegati iz naslednjih krajevnih skupnosti:
1. Delegat delegacije KS dr. Petra Držaja
2. Delegat delegacije KS Komandant Stane - '••';''-
3. Delegat delegacije KS Šentvid
4. Delegat delegacije KS Vižmarje-Brod ;.._- ' , .
5. Delegat delegacije KS Gameljne—Rašica . ' ••;.••
6. Delegat delegacije KS Vodice , > *
7. Delegat delegacije KS Sora
8. Delegat delegacije KS Trnovec—Topol

Predsednica zbora je ugotovila, da je zbor sklepčen in
nadajjevala s sejo.

Še predno pa je prešla predsednica na obravnavo dnevnega
reda, je predlagala delegatom, da se obravnava točka dnevnega
reda: ,,Predlog družbenega plana mesta Ljubljane za obdobje
1981—1985", ki ni bila dokončno obravnavana na skupnem
zasedanju.

Spremenjena stališča izvršnega sveta je podal tov. Franci Stare,
član IS. V razpravi je sodeloval delegat KS Na jami, tov.
Šlamberger Vladc , • •:•••.'•'

Sprejme se naslecoji sklep:
Gkupščina občine Ljubljana-Šiška daje soglasje na družbeni

plan mesta Ljubljane za obdobje 1981—1985.
Izvršni svet skupščine občine Ljubljana-Šiška pa bo v dogovoru

z izvršnim svetom skupščine mesta Ljubljane na podlagi
samoupravnega sporazuma dogovoril to, kar zahteva 144. člen
zakona o planiranju SRS. - ,

Predlagani sklep je bil soglasno sprejet.
Sledila je skupna obrazložitev, ki sta jo podala tov. Lavrenčič

in tov. Vavpotič.
- • . ' ' - • • • ' ' •

K 2. točki dnevnega reda:

POTRDITEV ZAPISNIKA 35. SEJE ZBORA KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

Pismenih pripomb na zapisnik 35. seje zbora krajevnih
skupnosti nismo prejeli.

Ker na sami seji pripomb ni bilo, je predsednica predlagala, da
se potrdi zapisnik 35. seje zbora.

Oelegati zbora krajevnih skupnosti so zapisnik 35. seje zbora
krajevnih skupnosti soglasno sprejeli.

K 3. točki dnevnega reda:

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV ZADNJE SEJE
ZBORA KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Vsi sklepi s 35. seje zbora krajevnih skupnosti so bili
posredovani predlagateljem, oz. odgovornim za izvršitev sklepov.

K 4. točki dnevnega reda: " *, ^ /

PREDLOGI IN VPRAŠANJADELEGATOV
Pismena delegatska vprašanja so posredovale naslednje

delegacije KS:
— delegacija KS na Jami, delegacija KS Preska, delegacija KS

Stanežiče-Medno, delegacija KS Vižmarje-Brod, delegacija KS

Dravlje, delegacija KS Koseze in delegacija KS Hinko Smrekar.
Odgovori na vprašanja, ki so jih delegacije KS posredovale

pismeno so bili posredovani že na sami seji. Delegatu KS Na jami je
bil podan tudi pismen odgovor.

Na sami seji so bila posredovana še naslednja delegatska
vprašanja. ,

Delegacija KS Bukovica Šinkov turn — tov. Kosec Anton
— Kdaj bo možno izvesti zavarovanje živine, kot je to že v

nekaterih občinah npr. v kranjski občini. >;
— Kako je z denarjem, ki ga občina nakazuje za delovanje t

družbenopolitičnih organizacij v krajevni skupnosti.
— Kako je mogoče, da se podrejajo družbeni interesi privatnim,

oz. zasebnim interesom. Na primer vprašanje rekreacijskega
centra v KS Bukovica Šinkov turn — športnega društva
Strahovica, ki še vedno ni rešeno. <•
Na drugo vprašanje delegata KS Bukovica Šinkov turn je

odgovoril tov. Kralj Janez na sami seji.
Delegat KS Litostroj, tov. Marenče ing. Jože je postavil

vprašanje v zvezi s popravkom odloka o prispevku za raziskovalno
dejavnost, ki je bil sprejef na 36. skupnem zasedanju. Na vprašanje
je podal dodatno obrazložitev tov. Lavrenčič Srečko, član
izvršnega sveta. / . y' ,

K 5. točki dnevnega reda: ' . ( ' f-&', " y

OSNUTEK DOGOVORA 0 USKLAJEVANJU DAVČNE -
POLITIKE V LETU1981

Obrazložitev poda tov. Lavrenčič Srečko, načelnik davčne ,
uprave in član izvršnega sveta.

O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za
družbenoekonomske odnose, odbor za družbenoekonomski razvoj
in odbor za finance in proračun. Omenjeni odbori podpirajo
osnutek dogovora.

Pismene pripombe k tej točki dnevnega reda so posredovale
delegacije KS Komandant Stane, delegacija KS Vižmarje-Brod in
delegacija KS Koseze, na katere je odgovoril tov. Lavrenčič .
Srečko.

V razpravi je sodeloval tov. Šetina Jože, delegat delegacije KS
Koseze.

Po končani razpravi, predsednica predlaga v sprejem naslednji

S K L E P : ..,

Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek dogovora o
usklajevanju davčne politike v letu 1981, s tem da se pripombe
posredujejo predlagatelju.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti sogtasno
sprejeli.

K 6. točki dnevnega reda: , >

QSNUTEK ODLOKA 0 SPREMEMBAH ODLOKA O
POSEBNEM OBČINSKEM DAVKU OD PROMETA
PROIZVODOV IN OD PLAČIL ZA STORITVE

Obrazložitev je podal tov. Lavrenčič Srečko, načelnik davčne
uprave in član izvršnega sveta.

P^edsednica zbora seznani delegate, da je o tej točki razpravljal
odbor za finance in proračun in soglaša z navedenimi
spremembami in priporoča sprejem osnutka na delegatski
skupščini.

Pismene pripombe so posredovale naslednje delegacije KS:
delegacija KS Koseze in delegacija KS Komandant Stane, na katere
je podal odgovor tov. Lavrenčič Srečko, na seji.

Ker ni bilo Vazprave je predsednica predlagala v sprejem
naslednji

i > •;•.. S K L E P : " -.•'-

Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o
spremembah odloka o posebnem občinskem davku od promela
proizvodov in od plačil za storitve s t ^ m , da se pripombe
posredujejo predlagatelju. •..••• ; >

Predlagani sklepje bil soglasno sprejet. , ''<,-.

K 7. točki dnevnega reda:

OSNUTEK ODLOKA O DAVKU NA PROMET
NEPREMIČNIN

Obrazložitev je podal tov. Lavrenčič Srečko, načelnik davčne
uprave in član izvršnega sveta.



O tej točki je razpravljai odbor za finance, ki z navedenim
osnutkom odloka soglaša in priporoča sprejem na delegatski
skupščini.

Pismeno pripombo je posredovala delegacija KS Vižmarje-Brod
in delegacija KS Bratov Babnik, na katere je odgovorit tov.
Lavrenčič Srečko.

Ker ni bilo razprave, je predsednica zbora predlagala v sprejem
naslednji

SK L E P :

Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o davku na
promet nepremičnin s tem, da se pripombe posredujejo
predlagatelju, da jih upoSteva pri izdelavi predloga.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti soglasno
sprejeli.

K 8. točki dnevnega reda:
OSNUTEK ODLOKA 0 SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH

ODLOKA O DAVKIH OBČANOV
Uvodno obrazložitev je podal tov. Lavrenčič Srečko, načelnik

davčne uprave in član izvršnega sveta.
O tej točki je razpravljal odbor za finance, ki soglaša z

navedenimi spremembami in priporoča sprejem osnutka na zborth
občinske skupščine.

Pismene pripombe je posredovala delegacija KS Komandant
Stane in delegacija KS Preska, na katere je odgovoril tov. Lavrenčič
SreČko.

Ker ni bilo razprave, je predsednica predlagala v sprejem
naslednji

SK L E P :

Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o
spremembah in dopolnitvah odloka o davkih občanovs tem.dase
pripombe posredujejo predlagatelju, da jih upošteva pri izdelavi
predlcga odloka.

Predlagani sklep je bil soglasno sprejet.
Tov. Lavrenčič Srečko je delegatom zbora krajevnih skupnosti

pojasnil, da se predlogi odlokov ne tiskajo razen tisti, ki so
spremenjeni. ., ,

Delegati so pojasnilo vzeli na znanje.

K 9. točki dnevnega reda:
OSNUTEK ODLOKA 0 PRORAČUNU OBČINE

UUBLJANA-ŠIŠKA ZA LETO 1981
Obrazložitev poda tov. Vavpotič Aleksander, načelnik oddelka

za finance in proračun in član izvršnega sveta.
O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za

družbenoekonomske odnose, odbor za družbeno-ekonomski razvoj
katera soglašata z osnutkom odloka ter odbor za finance in
proračun, ki ima naslednje pripombe:
1. Priporoča se, da v okviru možnosti skupščinski organi in

strokovne službe, kljub dodatnim zaposlenim ne povečajo mase
osebnih dohodkov za več kot 17 % v primerjavi z letom 1980.

2. Sredstva v višini 1,000.000 din naj se rezervirajo za sanacijo
Zavoda Tivoli, uporabijo pa le na podlagi potrjenega
sanacijskega programa in sprejetega dogovora med Ijubljanskimi
občinami in mestom o fianciranju sanacije v celoti.

3. Priporoča se, da v bodoče zagotavlja sredstva za reševanje
stanovanjskih vprašanj delavcev DPS in DPO sistemsko z
oblikovanjem stanovanjskih sredstev v skupni porabi pri delitvi
dohodka delovne skupnosti, analogno kot to velja za
gospodarstvo.

4. Zavodu za družbeno planiranje se dodeljujejo znatna sredstva,
ugotavlja pa se, da le nudi malo pomoči delavcem v združenem
delu na področju planiranja.

5. Proračunski prihodki presegajo višino potrebnih sredstev za
splošno porabo. Odbor priporoča, da naj se prouči možnost
eventuelnega znižanja nekaterih davkov ali da se presežki
vrnejo gospodarstvu, mogoče v obliki vlaganj v infrastrukturo.
S tem bi odpadlo dodatno združevanje sredstev iz gospodarstva
za take namene.

6. Pod posebnimi namenl pri upravnem organu je predvideno
900.000, in sicer 400.000 za amortizacijo in 500.000 za razne
Studije in analize. Odbor meni, da te studije in analize spadajo v
redno dejavnost organa, če pa gre za individualna naročila, pa

^ verjetno ni zavezan, da proračun to poravna.

Pismene pripombe so posredovale naslednje delegacije KS: KS
Komandant Stane, KS Dravlje, KS Koseze, KS Ljubo Sercer, KS
Stanežiče-Medno, KS Zgornja Šiška, KS Milan Majcen, KS
Dolomitskega odreda in KS Šentvid.

Delegatsko vprašanje v zvezi s proračunom je postavila
delegacija KS Preska. Na pripombe, ki so jih posredovale delegacije
KS sta odgovorila tov. Vavpotič Aleksander in tov. Janez Kralj.

V razpravi je sodeloval tov. Bregar Rudi, delegat delegacije KS
Zgornja Šiška.

Po končani razpravi je predsednica predfagala v sprejem
naslednje

S K L E P E :

1. Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o
proračunu občine Ljubljana-Šiška za leto 1981, s tem da se
pripombe posredujejo predlagatelju.

2. V predlogu odloka o proračunu občine Ljubljana-Šiška za leto
1981 se pod razporeditvijo sredstev po krajevnih skupnostih
vnesejo srednje postavke upoštevajoč računsko tehnične
pomote in dodatna sredstva za plačilo amortizacije ter kritje
stroškov opreme za novoustanovljene krajevne skupnosti,
dokončne zneske pa naj poda izvršni svet kot amandma, po
sprejetem sporazumu o razdelitvi sredstev s krajevnimi
skupnostmi.

3. Vsa vprašanja in pripombe, ki so jih delegacije KS posredovale
na osnutek odloka o proračunu občine Ljubijana-Siška za leto
1981, je dolžan predlagatelj ponovno obravnavati in
obrazložiti, ne glede na odgovore, ki so bili podani na sami seji.

Predlagani sklepi so bili soglasno sprejeti.

K 10. točki dnevnega reda:

PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV PREDLOGA
PROGRAMA DELA ZBORA KRAJEVNIH SKUPNOSTI
SKUPSČINE OBČINE UUBLJANA-ŠIŠKA ZA LETO 1981

O tej točki so razpravljali: odbor za družbenopolitični sistem, 4

odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo, ki
predlaga na program dela amandmaje.

O programu sprememb in dopolnitev je razpravljala tudi •
komisija za volitve in imenovanja.

Pismeno pripombo je posredovala delegacija KS Komandant
Stane

Predsednica je delegate seznanila, da je izvršni svet predlagal
naslednje amandmaje: ' • .

Amandmal.:
Osnutek družbenega dogovora o financiranju krajevnih

skupnosti. Tekst dogovora se še pripravlja in usklajuje na ravni
Skupnosti občin Ijubljanske regije.

Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli.

Amandma 2.:
Spremembe in dopotnitve samoupravnega sporazuma o

ustanovitvi Komunalne skupnosti občine Ljubljana-Šiška
Naloga se pojavlja kot posledica iz oelotnega vprašanja

reorganizacije komunalne skupnosti.
Predlagatelj za to točko je Komunalna skupnost občine

Ljubljana-Siška in ne izvršni svet.
Po sporočilu komunalne skupnosti bo predvidoma v obravnavi

v I I I. oz. IV. trimesečju.
Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli.

Amandma 3.:
Obravnava in sprejem enotnega plana razvoja krajevnih

skupnosti vobčini Ljubljana-Šiška za leto 1981
V mesecu marcu bo ta dokument predložen odboru

podpisnikov samoupravnega sporazuma in nato v obravnavo
skupščini, kar pomeni, da se prenese v II. trimesečje.

Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli.

Amandma 4.: • ' '. *
Informacija o izvajanju zakona o skupnih osnovah svobodne

menjave dela in posebnih zakonov o svobodni menjavi dela SIS
Izdelava naloge je v teku. Za obravnavo na skupščini se

predlaga II. trimesečje.
Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli. , .••• /



Amandma 5.:
Osnutek odloka o spremembi odloka o prispevku za

. spremembo namembnosti kmetijskega zemljišča
Odlok šo ni pripravljen. Predlaga se prenos v II. trimesečje.
ft-edlagani amandma je bil soglasno sprejet.

• " • • ' , -Amandma6.: > \ / • ' .

Program komunalne dejavnosti občine Ljubljana-Šiška za leto
: 1981 in plan komunalne dejavnosti in urejanje stavbnega zemljišča

na območju občine Ljubljana-Šiška zaobdobje 1981—1985
Predlagatelj do izvršnega sveta in do skupščine za to gradivo je

Komunalna skupnost občine Ljubljana-Šiška. Oba dokumenta
morata biti predhodno sprejeta na skupščini komunalne skupnosti.
Predlaga se prenos v II. trimesečje.

Predlagani amandma je bil soglasno sprejet.

Amandma 7.:
Kot dodatne naloge za I. trimesečje pa izvršni svet predlaga:

— Predloga aneksa št. 2 k oblikovanju splošne porabe v občinah
!n mestu za leto 1980

— Predlog Družbenega dogovora o skupnih osnovah za usklajeno
urejanje odnosov pri pridobivanju in razporejanju dohodka
delovnih skupnosti upravnih in drugih organov
družbenopolitičnih skupnosti ter pri delitvi sredstev za osebne
dohodke in skupno porabo.
Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli.
Amandmaji, ki jih je predlagal odbor za urbanizern

stanovanjsko in komunalno gospodarstvo: , •

Amandma I:
Pregled nedovoljenih gradenj v letu 1980 in vzroki takih

gradenj s* poročilom o opravljenem delu upravnega organa na
osnovi Odloka o merilih za razvrščanje objektov, ki so bili zgrajeni
brez lokacijskega dovoljenja pred 16. 4. 1978.

Predlagatelj: IS, UIS
Rok: ll.trimesečje
Obravnava: zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti.

I Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno
gospodarstvo je predlagal, da se ta točka, oz. problematika vnese v
program dela skupščine občine Ljubljana-Siška za leto 1981.
Predlog je usklajen s predlagateljem te točke.

Predlagani amandma je soglasno sprejet.

Amandma II:
Zazidalni načrti, ki so v programu terminsko opredeljeni za I I I .

in IV. trimesečje, se premaknejo v II. in III. trimesečje.
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je podal pripombo na program dela skupščine občine
LjuHjana-Šiška za leto 1981 v zvezi s premikom obravnave
zazidalnih načrtov iz III. in IV. trimesečja, v II. in III. trimesečje
Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
podal na to pripombo odgovor, da je obravnava in sprejemanje
urbanistične dokumentacije in opredelitev rokov za vse
urbanistične dokumente opredeljena v Resoluciji o uresničevanju
družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1981—1985, v
letu 1981. V odgovoru komite navaja tudi, da so roki obravnave
urbanističnih dokumentov planirani na osnovi dogovorjenih,
usklajenih terminskih planov za izdelavo urbanistične
dokumentacije s strani nosilcev izdelave.

Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo
se z odgovorom na pripombo ne strinja in vztraja pri svoji pri-i
pombi. Resolucija o izvajanju družbenega plana obČine Ljubljana-
Siška za obdobje 1981-1985 v letu 1981 sicer res opredeljuje
naloge s področja urejanja prostora in obravnave posamezmh
urbanističnih dokumentov, ne opredeljuje pa rokov obravnave
le-teh, na kar pa se nanašata pripombi odbora.

Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli. -•
Amandma III: " ;

Problematika prostorskega razvoja industrije, oz. priprava
lokacij za naslednji dve srednjeročni obdobji (1981—1990).

Predlagatelj: IS . ;
Rok: IV. tromesečje
Obravnava Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitevte problematike v program.
Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
podal odgovor.

Problematika prostorskega razvoja industrije je za srednjeročno

obdobje opredeljena v programu dela skupščine. Zagotavljanje
novih možnosti razvoja industrije na področju prostora za
dolgoročno obdobje je potrebno preveriti v okviru dolgoročnega
družbenega plana. Odbor za urbanizem, stanovanjskb in
komunalno gospodarstvo se z odgovorom ne strinja. Problematika
prostorskega razvoja industrije, oz. priprava lokacij za naslednji dve
srednjeročni obdobji (1981 — 1990) naj se sektorsko obdela (kot
npr. Kmetijstvo), ker je to področje v naši občini problematično.
Predlog ni usklajen s predlagateljem.

Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli. ;;'
i •

Amandma IV: ,
Problematika urejanja krajinskega parka Polhograjski dolomiti

— Poročilo skrbniškega odbora.
Predlagatelj: IS . ..-.£..

' Flok: I I I . trimesečje
Obravnava: Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjskoinkomunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitevte problematike v program.
Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
podal odgovor: Krajinski park Polhograjski dolomiti je obdelan
na nivoju urbanističnega načrta. V program naročanja urbanistične
dokumentacije v letu. 1981 se planira izdelava novelacije
urbanističnega načrta Polhograjskih dolomitov v letu 1981. Po
programu dela skupščine bi bil osnutek UN Polhograjskih
dolomitov predložen v letu 1982.

Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo
se z odgovorom ne strinja. Problematika urejanja krajinskega parka
Polhograjski dolomiti naj se uvrsti v program. Zahteva odbora se
nanaša na delo skrbniškega odbora Polhograjskih dolomitov, ki je
bil imenovan ob sprejetju urbanističnega načrta za to območje leta
1974.

Predlog ni usklajen s predlagateljem. ' , ."
Predlagani amandma so delegati soglasno sprejeli.

Amandma V:
Problematika prenove starejših območij v mestnem in

primestnem območju Šiške s predlogi ukrepov.
Predlagatelj: IS in stanovanjska SIS -
Rok: IV. trimesečje >' -
Obravnava: Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitevte problematike v program.

Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose
je podal na pripombo odgovor:

Problematika prostorskega razvoja industrije za srednjeročno
obdobje je opredeljena v programu dela skupščine. Zagotavljanje
novih možnosti razvoja industrije na področju prostora za
dolgoročno obdobje je potrebno preveriti v okviru dolgoročnega
družbenega plana.

Odbor ugotavlja, da pri tej točki nT bila mišljena samo
obravnava prenove Stare Šiške (zazidalnih otokov ŠO 1/1 in ŠS
1/1-3) temveč tudi ostala stara jedra Šiške - Šentvid, Medvode,
itd.

Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo
se z odgovorom komiteja ne strinja in vztraja pri svojem predlogu.
Predlog ni usklajen s predlagateljem.

Predlagani amandma je soglasno sprejet.

Amandma VI: , **~
Toplifikacija in plinofikacija starejših predelov Šiške v smislu

varčevanja z energijo in varstva zraka pred onesnaževanjem.
- Predlagatelj: Komunalna SIS, stanovanjska SIS

Rok: IV. trimesečje v
Obravnava: Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitev točke v program. Komite
za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je podal na
pripombo odgovor:

V okviru izdelave zazidalnega načrta za posamezno območje je
upoštevati Vse predpise in normative, ravno tako tudi varčevanje z
energijo in onesnaževanje okolja.

Odbor smatra, da bi bila potrebna širša razprava o tej
problematiki zaradi določitve politike izvajanja toplifikacije in
plinofikacije v naslednjih obdobjih, zato predlaga, da se kljub
obrazložitvi komiteja za družbeno planiranje in



družbenoekonomske odnose, ta problematika vnese v program del?
skupščine za leto 1981.

Predlog ni usklajen s predlagateljem, .
Predlagani amandma je soglasno sprejet. '

Amandma VII:
Možnosti usposobitve vodnih črpališč na Sorškem polju za

pridobivanje pitne vode in s tem povezane možnosti preusmeritve
obstoječih črpališč v Klečah in Šentvidu za pridobivanje
tehnološke vode (zoževanje sedanjih varstvenih pasov).

Predlagatelj: IS
Rok: IV. trimesečje
Obravnava: zbor združenega dela in zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitev te problematike v program.
Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
na predlog podal odgovor, da ne razpolaga z zadostnim številom
podatkov na navedenotemo.

Odbor z odgovorom komiteja za družbeno planiranje in
družbenoekonomske odnose ni zadovoljen in smatra, da je
problematika pitne vode v Ljubljani, oz. Šiški tako pereča, da bi jo
bilo nujno potrebno obravnavati, zato naj se uvrsti v program dela
skupščjne za leto 1981.

Predlog ni usklajen s predlagateljem.
Predlagani amandma je soglasno sprejet.
Predsednica zbora je predlagala zboru v sprejem naslednji

SK L E P :

Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog sprememb in
dopolnitev predloga programa dela zbora krajevnih skupnosti
Skupščine občine Ljubljana-Šiška za leto 1981 s predhodno
sprejetimi amandmaji.

Sklep je bil soglasno sprejet. . . . " "" >

K 11. točki dnevnega reda: ;

PREDLOG DODATKA ŠT. I K DRUŽBENEMU DOGOVORU
0 ZDRUŽEVANJU SREDSTEV ZA FINANCIRANJE
CESTNEGA OMREŽJA NA OBMOČJU MESTA UUBLJANE V
OBDOBJU 1974-1983

Obrazložitev je podal tov. Vavpotič Aleksander
0 tej točki je razpravljal odbor za finance in proračun.
Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo,

je ugotovil, da gre za razpravo o predlogu dodatka št. 1 k
družbenemu dogovoru, ne da bi bil osnutek sploh v obravnavi.
Ugotavlja tudi, da je bilo poročilo o koriščenju sredstev in poročilo
o izvedbi programa nazadnje podano leta 1978. Odbor se s
sprejetjem predloga dodatka št. 1 k družbenemu dogovoru strinja,
zahteva pa, da se v doglednem času poda natančnejšo informacijo
o izvajanju programa 10-letne izgradnje cest.

Normativno-pravna komisija; tehnično bi moral dodatek biti
pripravljen, tako da konkretno opredeljuje spremembe in
dopolnitve družbenega dogovora po posameznih členih. V 6. členu
se mora dodati od kdaj dodatek velja.

Mora se opredeliti razmerje udeleženoev družbenega dogovora
in delavoev TOZD in obrtnikov katerim se po predlaganem
dodatku obveznosti povečajo na prispevno stopnjona 5 %.

Izvršni svet je sprejel naslednje stališče:
Že posredovano stališče izvršnega sveta občine, ki je objavljeno

v Javni tribuni za ta dokument, izvršni svet spreminja tako, da z
dodatkom št. 1 soglaša in ga predlaga skupščini v razpravo in
sprejem s tem, da se zadnji odstavek v 4. členu povzame iz dodatka
št. 1, ki je objavljen v mestnem gradivu, to je, da se sredstva v
naslednjih letih povečujejo največ za odstotek letne rasti
proračunov udeležencev.

Pismene pripombe na to točko je posredovala delegacija KS
Vižmarje-Brod in delegacija KS Koseze, na katere jeodgovoril tov.
Vavpotič Aleksander.

Ker ni bilo razprave, je predsednica predlagala v sprejem
naslednji

SKLEP:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog dodatka št. 1 k
družbenemu dogovoru 0 združevanju sredstev za financiranje
cestnega omrežja na območju mesta Ljubljane v obdobju
1974-1983, s tem da zahteva v roku 2 mesecev poročilo o
realizaciji 10-letnega programa izgradnje cest na območju mesta
Ljubljane.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti soglasno
sprejeli.

K 12 točki dnevnega reda: ,

PREDLOG ODLOKA O POSLOVNEM ČASU
O tej točki je razpravljal odbor za družbenoekonomske odnose

in odbor za družbenoekonomski razvoj, ki predlagata zboru, da
predlog sprejme.

0 tej točki je razpravljal tudi izvršni svet, ki predlaga zborom v
sprejem naslednje amandmaje:

— , . J . - • • ..' ' ' ; • ; 2 . č l e n " ;'•-'••'*•'•'""•• , " ' ' •' ;

pri določanju stalnih dežurnih prodajaln se črta beseda ,,stalne".

,••. * . ;" ' ' ''-.'• • ' 5 . č l e n ' / ' • '.'"" " V - "•

dopolni se: v primeru nenadne bolezni delavca v manjših poslovnih
enotah z enim zaposlenim, ko ni mogoče predčasno obvestiti
občinski pristojni organ in svet potrošnikov krajevne skupnosti
menimo, da se poslovno enoto lahko zapre s tem, da se na vhodnih
vratih izobesi obvestilo, da je lokal začasno zaprt zaradi bolezni.

Naknadno, oziroma v najdaljše roku teden dni, pa je
potrebno urediti vse potrebno, kot navaja ta člen. j

10. člen '•'."••

Spremeni se poslovni čas prodajaln $ celodnevnim
neprekinjenim poslovnim časom ob sobotah in sicer naj bi bile
prodajalne odprte najmanj do 12.00 oziroma 13.00 ure in ne do
14.00 ure kotje predvideno v odloku. -•

11. člen •"' \ : \ \ :•'•: -••

Poslovni čas prodajaln z dopoldanskim neprekinjenim
poslovnim časom naj bi bil 6 ur in ne 7 kot je predvideno v
predtogu in sicer iz razloga, ker je velikodela, ki se ga lahko opravi
v prodajalni samo izven poslovnega časa in bi torej zaposleni v teh
prodajalnah imeli delovni čas datjši od 42 ur tedensko. Prav tako
predlagamo v istem času zadnji odstavek konec poslovnega časa pri
prodajalniha s celodnevnim neprekinjenim posiovnim časum med
18.00 in 20.00 uro in ne samo med 19.00 in 20.00 uro kot je v
predlogu poleg tega pa predlagamo tudi za tiste prodajalne konec
obratovalnega časa v sobotah med 12.00 in 13.00 uro in ne med
14.00 in 15.00 uro kot je predvideno v odloku.

20. člen . " " • " . . '

Predlagamo posebno alineo v kateri bi se predvidelo, da lahko
bifeji, ki so v sklopu živilskih prodajaln poslujejo v enakem času
kot prodajalna, kajti v nekaterih primerih ni možno zagotoviti.da
bi bil bife odprt dalj časa kot prodajalna.

Zato predlagamo, da se taka alineja vnese v 20. člen ali pa se -
21. ura nadomesti z 19.00 uro.

Pismene pripombe na točko je posredovala delegacija KS
Komandant Stane
V razpravi so sodelovali:
— delegat delegacije KS Vižmarje — Brod
— delegat delegacije KS Zgomja Šiška
— delegat delegacije KS Ljubo Sercer.

Po končani razpravi je predsednica predlagala najprej v sprejem
amandmaje, ki j ih je predlagal izvršni svet.

Delegati zbora krajevnih skupnosti amadmajev, ki jih je
predlagal izvršni svet niso sprejeli.

Nato je predsednica predlagala v sprejem naslednji

SKLEP:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odloka o poslovnem
času.

Predlagani sklep je bil sprejet z enim vzdržanim glasom.
K 13. točki dnevnega reda:

OSNUTEK ODLOKA O ODSTRANJEVANJU
KOMUNALNIH IN KOSOVNIH ODPADKOV IZ ZGRADB NA
OBMOČJU LJUBLJANSKIH OBČIN

O tej točki je razpravljal odbor za urbanizem, stanovanjsko in
komunalno gospodarstvo in smatra, da je v obrazložitvi premalo
argumentirana odločitev za zamenjavo smetnjakov s polivinilnimi
vrečkami. Odbortudivprašuje.ali obstajajo objektivne možnosti in
merila, da bo možno uveljaviti 1. točko 26. člena osnutka odloka.
Odbor predlaga naj se v odloku kot obvezno opredeli, bziroma
določi uporabo tipskik zabojev na kolesih v večjih stanovanjskih
objektih in strnjenih stanovanjskih naseljih.



0 tej točki je razpravljal tudi izvršni svet, ki podpira osnutek
odloka o odstranjevanju komunalnih in kosovnih odpadkov iz
zgradb na območju Ijubljanskih občin.

Pismeno pripombo so posredovale delegacije KS Komandant
Stane, KS Koseze, KS Zgornjai, Šiška, KS Na jami in KS Ljubo
Šercer.
V razpravi so sodelovali:
- delegat delegacije KS Litostroj
- delegat delegacije KS Koseze
- delegat delegacije KS Na jami
- delegat delegacije KS Vižmarje-Brod
- delegat delegacije KS Zgornja \Šiška

Po končani razpravi je predsednica predlagala v sprejem
naslednji

SKLEP:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o
odstranjevanju komunalnih in kosovnih odpadkov iz zgradb na
območju Ijubljanskih občin s tem, da se pripombe pbsredujejo ,
predlagatelju, da jih upošteva pri izdelavi predloga odloka oziroma
v kolikor jih ne bo mogel upoštevatl

Predlagani sklep je bil sprejet z enim vzdržanim glasom in z
enim glasom proti.

K 1 4 točki dnevnega reda:
OSNUTEK ODLOKA 0 SPREMEMBI IN DOPOLNITVI

ODLOKA 0 VARSTVENIH PASOVIH VODNIH VIROV V
U U B U A N I IN UKREPI ZA ZAVAROVANJE VODA

0 tej točki je razpravljal odbor za urbanizem, stanovanjsko in
komunalno gospodarstvo in predlaga, da se v 2. členu osnutka
odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o varstvenih pasovih
vodnih virov v Ljubljani in ukrepih za zavarovanje voda vnesetudi
sanitarna inšpekcija. Odbor ugotavlja, da točka a) 4. člena in točka
a) 11. člena osnutka odloka nista usklajeni. Namesto, da bi
intenzivnost zaščite vodnih pasov naraščala proti l.varstvenem
pasu, je v osnutku odloka opredeljeno ravno obratno.

Odbor .seopredeljuje za osnovno besedilo 8. člena osnutka
odloka. Odbor ob obravnavi osnutka odloka ugotavlja, da v
obrazložitvi ne najde odgovora na vprašanje, zakaj določila 40. in
41. člena obstoječega odloka o sanaciji niso bila uresničena do
konca leta 1978, sprašuje pa tudi, na kakšen način se spremlja
izvajanje odloka na kmetijskih površinah v I. in II. varstvenem pasu
(glede gnojenja zemljišč z naravnim gnojem in umetnimi gnojili, ter
njihov vpliv na podtalnico.)

O tej točki dnevnega reda sta razpravljala tudi odbor za
družbenoekonomske odnose in odbor za družbenoekonomski
razvoj, ki menita, da ja varianta 4. člena nekoliko nejasna in če se
osvoji bi bilo potrebno določiti kakšna so lahko skladišča nevarnih
snovi pri komunalnih podjetjih.

Izvršni svet podpira sprejem osnutka odloka o spremembi in
dopolnitvi odloka o vastvenih pasovih vodnih virov v Ljubljani in
ukrepih za zavarovanje voda.

Pismene pripombe so posredovale delegacije KS Bratov Babnik,
KS Koseze in KS Zgornja Šiška.

Kernibilo razprave je predsednica predlagala zboru vsprejem
naslednji

SKLEP:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o
spremembi in dopolnitvi odloka o varstvenih pasovih vodnih virov
v Ljubljani in ukrepih za zavarovanje voda s tem, da se pripombe
posredujejo predlagatelju, da jih upošteva pri izdelavi predloga
odloka, oziroma jih obrazloži, v kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti soglasno
sprejeli

K 15. točki dnevnega reds
OSNUTEK ODLOKA O PRORAČUNU MESTA LJUBLJANE

ZA LETO 1981
Obrazložitev poda tov. Vavpotič Aleksander, načelnik oddelka

za finance in proračun in član izvršnega sveta.
6 tej točki je razpravljal odbor za finance in proračun in

osnutek podpira v predlagani obliki.
Izvršni svet predlaga delegatski skupščini, da osnutek

proračuna mesta Ljubljane sprejme. '

Pismene pripombe je posredovala delegacija KS Zgornja Šiška,
delegacija KS Komandant Stane in delegacija KS Šentvid,
delegacija KS Vižmarje—Brod

Ker ni bilo razprave je predsednica predlagala v sprejem
naslednji

SKLEP:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o
proračunu mesta Ljubljane za leto 1981 s tem, da se pripombe
posredujejo predlagatelju, da jih upošteva pri izdelavi predloga
odloka, oziroma jih obrazloži v kolikor jih ne bi mogel upoštevati.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti soglasno
sprejeli.

K 16. točki dnevnega reda:
PREDLOG ZAKLJUČKOV SML 0 VAROVANJU IN

IZBOLJŠANJU OKOUA V LJUBLJANI
O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za urbanizem,

stanovanjsko in komunalno gospodarstvo in predlog podpira v
predlagani obliki.

Pismene pripombe so posredovale delegacije KSZgornjaŽiška,
KS~Šentvid in KS Bratov Babnik.

Ker ni bilo razprave je predsednica zbora predlagala v sprejem
naslednji

SKLEP:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog zaključkov SML o
varovanju in izboljšanju okolja v Ljubljani, s pripombami delegacij,
ki se posredujejo predlagatelju.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti soglasno
sprejeli.

K 17. točki dnevnega reda:
PREDLOG ODLOČBE 0 UGOTOVITVI SPLOŠNEGA

INTERESA ZA REKONSTRUKCIJO VODNJAKA II A
VODARNE ŠENTVID

0 Od4očbije razpravljal odbor za urbanizem, stanovanjsko in
komunalno gospodarstvo, ter podpira sprejem odločbe.

Delegacija prizadete krajevne skupnosti KS Šentvid je podala
naslednje stališče:

S predlaganim osnutkom odločbe o ustanovitvi splošnega
interesa za rekonstrukcijo vodnjaka II A Vodarne šentvid se
delegacije, ne glede na nasprotovanje Jama Janeza, kateremu se
odvzame cca 1.600 kv. zemljišča, v celoti strinja in potrjuje".

Ker ni bilo razprave je predsednica predlagala zboru v sprejem
naslednji

SKLEP:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odločbe o

ugotovitvi splošnega interesa za rekonstrukcijo vodnjaka II A
Vodarne Šentvid.

Delegati zbora krajevnih skupnosti so predlagani sklep soglasno
sprejeli.

Seja je bila zaključena ob 22. uri.
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